
Dialogforum Pædagoguddannelsen Roskilde
Mødedato: 14. juni 2022

Starttidspunkt: Kl. 15.30

Sluttidspunkt: Kl. 17.30 (der afsluttes med sandwich)

Mødested: Professionshøjskolen Absalon
Trekroner Forskerpark 4, 4000 Roskilde

Lokale: A1.05

Deltagere på
dagens møde:

Studerende: Kristina Fog Larsen (PRs21 – September 2021), Pia Ulrichsen (PRs21 –
September 2021)
Undervisere: Charlotte Jørgensen, Laura Østergaard Eilenberg
Uddannelsesledere: Camilla Wessman, Frank Spring

Dagsorden og referat

Godkendelse af dagsorden

Meddelelser og orientering

Meddelelser og
orientering

● v. udd.leder
● v. undervisere
● v. studerende

Følgende punkter har været til dialog i gruppen

v. udd.leder

Studiegrupper. ny Absalon strategi vedr. den
professionelle samarbejdspraksis som
studiegruppearbejdet er. alle undervisere får
kompetenceudvikling indenfor det at arbejde i

Dimission - vi vil gerne sætte temaet om dimission på
til fremtidigt møde

v. studerende

Fremmøderegistrering. Der er forskellige måder at
fremmøderegistre på i forhold til det enkelte hold.
Nogle studerende fremmøderegistrerer selv. Der er
yderligere en oplevelse af manglende retfærdighed i
forhold til registrering samt konsekvenser ved
manglende deltagelse samt fremmøde.

Fremmøde ved oplæg

fx ved Amanda og Hans oplæg var der meget få
fremmødte og flere gik undervejs.

Det er desværre en generel oplevelse både fra andre
oplæg samt fra undervisningen med eksterne
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oplægsholdere. Hvad kan vi gøre for at gøre det mere
spændende at deltage? Eller er formatet forkert?

Sager til behandling

● fagligt
● socialt
● øvrige sager

Fagligt; fra studerende:
● Fortsat drøftelse fra sidst (vedr.

kommunikation):
Der er mange fælles kommunikationsveje (mail,
itslearning, andet?. Det kan være svært at
orientere sig. Kan vi gøre noget for at lette
dette?
Hertil kommer at Itslearningrum anvendes
meget forskelligt af de forskellige undervisere
og det kan være vanskeligt for studerende at få
fat i alle informationer.

Der savnes en ensretning i måden underviser bygger
itslearning-rum op. Man skal til hvert modul lære
pågældende undervisers måde at lægge informationer
og litteratur ind på.

- Dette er noget der er opmærksomhed på fra
ledelse og undervisere, og det undersøges
hvilke fælles retningslinjer der er for brugen af
itslearning.

V. studerende:
Der er et indtryk af at meget få studerende ikke læser
deres studiemail

Dette er et problem idet mange studerende ikke får
vigtig information både fra underviser samt centralt fra
Absalon fx information om fælles arrangementer på
Absalon

Det er sådan at alle studerende skal tjekke deres
studiemail dagligt idet det er den platform studiet har
til at nå så direkte ud som muligt til både hold men
også enkelt studerende.

Måske en kampagne med “Har du tjekket din
studiemail i dag” ville være relevant?
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Øvrige sager
Drøftelse af hvordan vi får flere studerende til at
deltage i dialogforum

● Løbesedler man kunne lægge på bordene i
kantinen samt på gruppebordene

● Nye studerende får  flyer
● Informere på holdene med deltagere fra

forummet
● Til evalueringerne på holdene
● Hænge opslag op så de er tydelige
● En videopræsentation
● Alle undervisere præsenterer Dialogforum på

deres hold fx en bestemt måned
● Inddrage kommunikationsafdelingen i at lave et

design til præsentation

Det skal dog være tydeligt at Dialogforum handler om et
ønske om at styrke uddannelsen og gøre en god uddannelse
endnu bedre. Det er ikke kun et sted hvor man kan komme,
hvis man er utilfreds. Men selvfølgelig er der mulighed for at
tage elementer op man ønsker forbedret.

Processen med at få nye deltagere er også en proces, der
skal vedligeholdes fremadrettet. Så vi kan starte med nogle
tiltage nu, og så efterfølgende tage fat i flere andre tiltag

Evalueringer og
kvalitetsspørgsmål

Der vil komme et nyt evalueringssystem hvilket man som
studerende vil mærke på den måde, at der vil være lidt
færre af de elektroniske evalueringer samt at dem der er
vil være mere tilpasset til det modul/de moduler der
evalueres. Endvidere vil der også være færre spørgsmål.

Kommunikation

Aftaler om handling frem
mod næste møde

Frank og Camilla finder datoer for kommende møder i
næste semester. Der vil være to møder hvoraf
Centerchef Katrine Wolin deltager på et af dem

Eventuelt.
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